
Styrelsemöte IFK Lit 16-11-28 

 
Plats: Gamla kommunalhuset 

Datum: 2016-11-28 

 

Närvarande: Lars Björk, Peter Engman, Lena Danielsson, Anders Dillner och Maria Enberg 

 

§ 1 Ordf öppnar mötet 

 

§ 2 Till ordf  Lars Björk, sekreterare Lena Danielsson, justerare Anders Dillner       

 

§ 3 Dagordningen godkännes 

 

§ 4 Föregående protokoll läggs till handlingarna 

Korrigering under punkten övriga frågor: Ett missförstånd vad gäller ansvar för samordning 

av fikaförsäljningen. Det visar sig att Malin och Katarina enbart menade att ställa upp med att 

grundutrusta fikaboden inte att samordna fikaförsäljningen under hela säsongen. Däremot har 

de även lämnat in ett förslag på hur det skulle kunna organiseras. 

 

§ 5 Ekonomisk rapport 

Kassören har lämnat en ekonomisk rapport till ordf. Föreningen ligger + 200.000:- ca. 

Den kommentar hon kommer med handlar om att det har gått mycket pengar p g a 

klädbeställningarna. Det har kommit in få betalningar från föräldrarna. Behov att påminna om 

inbetalningarna. 

 

§ 6 Inkomna mail/skrivelser 

Inget att rapportera 

 

§ 7 Rapport basket 

Det är en fortsatt blandad grupp där flera hoppat av p g a andra aktiviteter. Maja, Kristina och 

Erika är tränare. Men, det saknas föräldrar som är intresserade av att hålla i basketen vad 

gäller administrationen och de praktiska kontakterna med basketförbundet för att få det att 

fungera med cuper och sammandrag. Det kan vara en bra idé att kalla till medlemsmöte för att 

diskutera hur ambitionen skall vara med basketen: ska barnen spela/träna för skojs skull eller 

ska de vara med och spela sammandrag/cuper? 

 

§ 8 Rapport fotboll 

Det är fortsatt fredagsträning för de som vill. Fotbollsträningarna kommer att starta efter jul.  

Mats Finke kommer att gå in och ansvara för tjejerna. I övrigt inget att rapporetar i dagsläget. 

 

Vad gäller fortbollsplanen vid återvinningen är det ff oklart hur kommunen kommer att 

placera de Attefallshus som är planerade att sättas ut. Om de ställs för nära påverkar det 

möjligheterna att använda fotbollsplanen. 

 

Omklädningsrum och duschar nere vid Hårkmovallens IP ska renoveras p g a fuktskador. Allt 

är rivet och upptorkat och klart att bygga.  

 

§ 9 Hårkvallen 

Beslut att Bykontoret inte hyr ut under vinterhalvåret då det blir problem med 

uppvärmningen. Effekten om man sätter på alla element blir att alla säkringar går. Är det 



något mindre sällskap som vill hyra vid ett speciellt tillfälle så får kontakt tas med Maria och 

då gäller det enbart serveringen och inte dansbanan.  

 

PRO har varit missnöjda då det har varit dåligt städat efter privata uthyrningar då golvet har 

blivit tjärvt av att de som hyrt ut har skurat golven vilket man inte ska göra. Frågan är hur vi 

ska göra med uthyrningen av själva dansbanan.  

Försäkringen via TryggHansa är på 13.500:-/år baserat på en betydligt högre omsättning än 

den vi har idag. Är det rimligt? En fråga att ta med kassören. 

 

§ 10 Övriga frågor 

Isrinken 

Vi kommer att få en fullstor rink till nästa år och pengar till det är avsatta (400.000:-) 

 

100-årsjubileum är 2018.   

Förslag från ordf att få igång en trivselgrupp för att komma igång med diskussioner och 

planering. Kan de bakom Lit é Nostalgi vara intresserade att ingå i en grupp och bidra med 

ideér då de alla varit med i föreningen när de var yngre? Anders kollar det och återkommer 

med besked. 

Vart vi kan söka medel för att finansera? 

 

Sponsring av Östersunds Baskets tjejer. 

Styrelsen beslutar att inte bidra ekonomiskt. 

 

Valberedningen  

Det är problem att få någon som är intresserad av att vara revisor då vi egentligen behöver en 

till. 

 

Hemsidan 

Vi har svårt att få till den då ingen egentligen engagerar sig i att hålla informationen aktuell.  

Ordf hör med Bengt Elvbo om han kan tänkas rensa upp hemsidan. Då kan det bli möjligt att 

lägga in protokoll efter hand.   

 

§ 11 Nästa möte  

Nästa möte söndag den 29/1 kl 19.00 

 

§ 12 Ordf avslutar mötet 

 

 

 

 

 

 

_______________________________  ________________________________ 

Ordförande Lars Björk   Sekreterare Lena Danielsson 

 

 

 

_________________________________ 

Justerare Anders Dillner 


